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Agenda: 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 18 
januari 2011. 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Informatiepunt Europa Direct - Verkiezing Europese 
gemeente 2011: goedkeuring van het reglement tot 
organisatie van deze verkiezing met een prijzengeld ter 
waarde van 8 000 EUR. 
 
Voorzitter Frans Van Gaeveren licht dit agendapunt kort 
toe en informeert of er vragen zijn. 
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De heer Marc Joris heeft twee vragen. Ten eerste: wordt 
deze verkiezing internationaal georganiseerd? Uit navraag 
bij de administratie blijkt dat dit niet het geval is – dit is een 
specifieke Oost-Vlaamse actie. 
Ten tweede vraagt de heer Joris of er wijzigingen zijn 
tegenover de vorige keer dat deze wedstrijd werd 
uitgeschreven. Uit navraag bij de administratie blijkt dat dit 
niet zo is. Er wordt enkel extra aandacht besteed aan het 
Europees 'Jaar van de vrijwilliger'. 
 
Er zijn geen verdere vragen. Het dossier wordt voor 
behandeling doorverwezen naar de provincieraad. 

3. Provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan "Afbakening 
kleinstedelijk gebied Deinze" – Voorlopige vaststelling van 
het ontwerp. 
 
De voorzitter geeft het woord aan de heer Mark 
Cromheecke, directeur Ruimte. Die licht dit dossier toe. Na 
afloop informeert de voorzitter of er vragen zijn. 
De heer Jozef Van Pée informeert of er vraag is naar de te 
bestemmen watergebonden bedrijventerreinen. De heer 
Cromheecke wijst er op dat de planning aanbodgericht is. 
De Leie zal evenwel deel uitmaken van het transnationaal 
waterwegennetwerk Seine-Schelde. Dus zal de vraag er 
zeker komen. Waterwegen & Zeekanaal promoot 
watergebonden terreinen, in het licht van duurzame 
mobiliteit. 
Mevrouw Annemie Muyshondt-Peeters vraagt hoe de 
geplande buffer zal ingevuld worden. De heer 
Cromheecke antwoordt dat de buffer waterpartijen, 
groenzones en trage wegen zal bevatten. 
De heer Jan Fiers vraagt of de 80 ha bedrijventerreinen 
waarvan sprake is bijkomende oppervlakte is. De heer 
Cromheecke wijst er op dat Deinze een kleinstedelijk 
gebied is, en het aangrenzende Nazareth een specifiek 
economisch knooppunt. Vandaar de ontwikkeling van deze 
bedrijventerreinen, waarvan het grootste deel op het 
gemeentegrensoverschrijdend terrein 'De Prijkels'. 
De heer Fiers vraagt hoeveel ha bedrijventerreinen er in 
het afbakeningsproces zitten. De heer Cromheecke 
verwijst naar de tabel op blz. 201 van de toelichtingsnota. 
De heer Fiers wijst er op dat er op 'De Prijkels' al een 
taakstelling is ingevuld. Waarom wordt er dan nog een 
zoekzone voor watergebonden terreinen aangeduid? De 
heer Cromheecke stipt aan dat dit een bewarende 
maatregel is, omdat de zoekzone ideaal is voor 
watergebonden economische activiteit. Juridisch heeft 
deze aanduiding als zoekzone een bouwverbod tot gevolg, 
maar agrarische activiteit is nog steeds mogelijk zolang 
het terrein niet wordt ontwikkeld. 
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Er zijn geen verdere vragen. Het dossier wordt voor 
behandeling doorverwezen naar de provincieraad. 

4. Varia 
 
De voorzitter informeert of er variapunten zijn. 
 
Er zijn geen variapunten. De vergadering wordt gesloten. 

Gent, 3 maart 2011 

De wnd. secretaris    De voorzitter 

Pascal de Meyer    Frans Van Gaeveren 


